

ພິທີມອບ-ຮັບ ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດ ສະຫະກອນສິນເຊື້ອ ແລະ ເງິນຝາກປະຢັດ ເມືອງຄູນ



ໃນວັນທີ 29 ມິຖຸນາ 2021 ສາຂາທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພາກເໜືອ ແຂວງຊຽງຂວາງ (ທຫລ.ຊຂ) ໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມພິທີມອບ-ຮັບ ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດ ສະຫະກອນສິນເຊື້ອ ແລະ ເງິນຝາກປະຢັດ ເມືອງຄູນ (ສສງ ເມືອງຄູນ) ທີ່ຫ້ອງການ ສສງ ເມືອງຄູນ ແຂວງຊຽງຂວາງ ໂດຍໃຫ້ກຽດ ເປັນປະທານຂອງ ທ່ານ ບົວເງິນ ຫຸມໄຊຍະພິມ ຄະນະປະຈຳພັກແຂວງ ຮອງເຈົ້າແຂວງ ແຂວງຊຽງຂວາງ, ເຂົ້າຮ່ວມມີ ທ່ານ ວຽງພອນ ເມືອງຈະເລີນ ເຈົ້າເມືອງ ເມືອງຄູນ, ມີ ທ່ານ ນາງ ໜອມ ຫຼວງວິໄລ ຮອງ ຫົວໜ້າສາຂາທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພາກເໜືອ ແຂວງຊຽງຂວາງ, ທ່ານ ວຽງໄຊ ວິໄລສັກ ຮອງ ເຈົ້າເມືອງ, ປະທານສະພາບໍລິຫານງານ ສສງ ເມືອງຄູນ, ມີຮອງຫົວໜ້າພະແນກ, ຫົວໜ້າຫ້ອງການ ແລະ ຫົວໜ້າໂຄງການ, ນາຍບ້ານ, ນາຍກຸ່ມ, ພ້ອມດ້ວຍພະນັກງານຈາກຫ້ອງການຕ່າງໆເຂົ້າຮ່ວມ.

ໃນພິທີ ທ່ານ ວຽງໄຊ ວິໄລສັກ ຮອງເຈົ້າເມືອງ, ປະທານສະພາບໍລິຫານງານ ສສງ ເມືອງຄູນ ໄດ້ກ່າວເປີດພິທີຢ່າງເປັນທາງການ ແລະ ມີຄຳເຫັນວ່າ: ໃນການສ້າງຕັ້ງສະຫະກອນສິນເຊື້ອ ແລະ ເງິນຝາກປະຢັດ ເມືອງຄູນ ແມ່ນເພື່ອປະຕິບັດໃຫ້ຖືກຕ້ອງຕາມດຳລັດ, ຂໍ້ກຳນົດ ແລະ ລະບຽບການຕ່າງໆຂອງທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ແລະ ລະບຽບກົດໝາຍອື່ນໆທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ, ເພື່ອໃຫ້ທຶນມີຄວາມປອດໄພໜັ້ນຄົງ ແລະ ຍືນຍົງ, ພ້ອມທັງສົ່ງເສີມໃຫ້ສະມາຊິກກໍ່ຕິປະຊາຊົນເຂົ້າເຖິງແຫຼ່ງທຶນໃຫ້ຫຼາຍຂຶ້ນ, ສ້າງສະມາຊິກເປັນເຈົ້າຂອງ ສະຫະກອນສິນເຊື້ອ ແລະ ເງິນຝາກປະຢັດ, ອີກທັງເປັນການຍາດແຍ່ງການຊ່ວຍເຫຼືອຈາກທັງພາຍໃນ ແລະ ຕ່າງປະເທດ.



ພ້ອມນີ້, ທ່ານ ວຽງໄຊ ວິໄລສັກ ຮອງເຈົ້າເມືອງ, ປະທານສະພາບໍລິຫານງານ ສສງ ເມືອງຄູນ ຍັງໄດ້ສະເໜີປະຫວັດຄວາມເປັນມາ ແລະ ສະພາບການເຄື່ອນໄຫວໃນການຫັນມາເປັນ ສສງ ເມືອງຄູນ ໂດຍໃຫ້ຮູ້ວ່າ: ກອງທຶນປັບປຸງຊີວິດການເປັນຢູ່ຂັ້ນບ້ານ ຢູ່ເມືອງຄູນ ທີ່ໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນຈາກໂຄງ ການພັດທະນາການລ້ຽງສັດ ເພື່ອເປັນສິນຄ້າໃນເຂດພາກເໜືອຂອງ ສປປ ລາວ ໃນເບື້ອງຕົ້ນມີກອງທຶນພຽງແຕ່ 04 ບ້ານ, ມີສະມາຊິກ 102 ຄົນ. ຈາກນັ້ນ, ຈຶ່ງເຕີບໃຫຍ່ຂະຫຍາຍຕົວມາເລື້ອຍໆ ຕົກມາຮອດ ທ້າຍເດືອນ ພຶດສະພາ 2021 ມີທັງໝົດ 33 ບ້ານ ແລະ ມີສະມາຊິກ 305 ຄົນ, ຍ້ອນເຫັນວ່າກອງທຶນປັບ ປຸງຊີວິດການເປັນຢູ່ ເມືອງຄູນ ມີການພັດທະນາຂຶ້ນເລື້ອຍໆ, ມີຄວາມເຂັ້ມແຂງທາງດ້ານການບໍລິຫານກອງທຶນ, ມີຄວາມພ້ອມທາງດ້ານບຸກຄະລາກອນ ແລະ ມີຄວາມເຂັ້ມແຂງທາງດ້ານການຊີ້ນຳນຳພາບວກໃສ່ທ່າແຮງທາງດ້ານເສດຖະກິດຂອງ ເມືອງຄູນ. ດັ່ງນັ້ນ, ທາງອຳນາດການປົກຄອງເມືອງ ໂດຍປະສານສົມທົບກັບໂຄງການ ແລະ ພາກສ່ວນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງແຕ່ສູນກາງຮອດທ້ອງຖິ່ນ ຈຶ່ງມີຄວາມເຫັນດີເປັນເອກະພາບກັນ ເພື່ອຫັນປ່ຽນກອງທຶນກອງທຶນປັບປຸງຊີວິດການເປັນຢູ່ ເມືອງຄູນ ມາເປັນສະຫະກອນສິນເຊື້ອ ແລະ ເງິນຝາກປະຢັດ ເມືອງຄູນ, ເພື່ອເຮັດໃຫ້ຜູ້ຜະລິດກະສິກຳຂະໜາດນ້ອຍ ໄດ້ເຂົ້າເຖິງການບໍລິການທາງດ້ານການເງິນ ໃນອັດຕາດອກເບ້ຍທີ່ມີຄວາມເໝາະສົມ, ເຮັດໃຫ້ປະຊາຊົນສາມາດລົງທຶນໃສ່ກິດຈະກຳການລ້ຽງສັດ, ການຜະລິດກະສິກຳ, ການຄ້າຂາຍ ແລະ ການຜະລິດໃນຄົວເຮືອນ ເພື່ອເປັນສິນຄ້າ ຄຽງຄູ່ກັບກິດຈະກຳທີ່ສ້າງລາຍຮັບອື່ນໆ ໃຫ້ແກ່ຄອບຄົວ ເພື່ອປັບປຸງຊີວິດການເປັນຢູ່ຂອງເຂົາເຈົ້າໃຫ້ດີຂຶ້ນເທື່ອລະກ້າວ, ທັງເປັນການຫຼຸດ ຜ່ອນການກູ້ຢືມເງິນກູ້ນອກລະບົບ.

ຫຼັງຈາກນັ້ນ, ທ່ານ ນາງ ໜອມ ຫຼວງວິໄລ ຮອງຫົວໜ້າສາຂາທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພາກເໜືອ ແຂວງຊຽງຂວາງ ເປັນກຽດຂຶ້ນມອບໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດສະຫະກອນສິນເຊື້ອ ແລະ ເງິນຝາກປະຢັດ ເມືອງຄູນ ເລກທີ 351/ທຫລ.ຊຂ, ລົງວັນທີ 8 ເມສາ 2021 ເຊິ່ງໃຫ້ກຽດຮັບເອົາໂດຍ ທ່ານ

ວຽງໄຊ ວິໄລສັກ ຮອງເຈົ້າເມືອງ, ປະທານສະພາບໍລິຫານງານ ສສງ ເມືອງຄູນ ແລະ ພ້ອມດຽວກັນນີ້, ທ່ານ ນາງ ໜອມ ຫຼວງວິໄລ ຮອງຫົວໜ້າສາຂາທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພາກເໜືອ ແຂວງຊຽງຂວາງ ກໍ່ໄດ້ຍ້ອງຍໍຊົມເຊີຍຄະນະບໍລິຫານງານ ສສງ ເມືອງຄູນ ໃນການບໍລິຫານຈັດການໜ້າວຽກແບບເປັນມື ອາຊີບ ໂດຍຜ່ານການຝຶກອົບຮົມທາງດ້ານວິຊາການ, ການບໍລິຫານ ແລະ ບັນຊີການເງິນຈຸລະພາກມາ ເປັນຢ່າງດີ, ມີລະບຽບພາຍໃນ ແລະ ມີນະໂຍບາຍເປັນປ່ອນອີງໃນການດຳເນີນງານ ແລະ ມີທະນາຄານ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ ເປັນຜູ້ຄຸ້ມຄອງ, ຕິດຕາມ ແລະ ຊີ້ນຳຢ່າງໃກ້ຊິດ.

ໃນຕອນທ້າຍພິທີ ທ່ານ ບົວເງິນ ຫຸມໄຊຍະພິມ ຄະນະປະຈຳພັກແຂວງ ຮອງເຈົ້າແຂວງ ແຂວງຊຽງ ຂວາງ ຍັງໄດ້ເນັ້ນໜັກໃຫ້ບັນດາຄະນະບໍລິຫານງານ ສສງ ເມືອງຄູນ ໃຫ້ເປັນເຈົ້າການ, ມີຄວາມຮັບຜິດ ຊອບສູງໃນການປະຕິບັດຕາມສິດ ແລະ ພາລະບົດບາດຂອງຕົນ, ເພີ່ມທະວີໃນການບໍລິຫານວຽກງານ ສສງ ໃຫ້ຫຼາຍຂຶ້ນ ຍ້ອນວ່າຕົນເອງເປັນ ສສງ ທີ່ສ້າງຕັ້ງຂຶ້ນໃໝ່, ຍັງຂາດທາງດ້ານປະສົບການ, ພ້ອມທັງ ສືບຕໍ່ສ້າງຄວາມເຂົ້າໃຈໃຫ້ກັບປະຊາຊົນລະຫວ່າງ ສສງ ແລະ ກອງທຶນບ້ານ, ໃຫ້ມີການແລກປ່ຽນ ບົດຮຽນກັບ ສສງ ອື່ນ ແລະ ສະຖາບັນການເງິນອື່ນທົ່ວປະເທດ. ຫຼັງຈາກນັ້ນ, ຄະນະປະທານພິທີກໍ່ໄດ້ ພ້ອມກັນຕັດແຖບຜ້າ ເປີດປ້າຍສະຫະກອນສິນເຊື້ອ ແລະ ເງິນຝາກປະຢັດ ເມືອງຄູນ ແລະ ທ່ານ ບົວເງິນ ຫຸມໄຊຍະພິມ ຄະນະປະຈຳພັກແຂວງ ຮອງເຈົ້າແຂວງ ແຂວງຊຽງຂວາງ ເປັນກຽດລັ່ນຄ້ອງ 09 ຄັ້ງ ເພື່ອ ເປັນການເປີດສະຫະກອນສິນເຊື້ອ ແລະ ເງິນຝາກປະຢັດ ເມືອງຄູນ ຫຼື ສສງ ເມືອງຄູນ ຢ່າງເປັນທາງການ.

ຂ່າວ: ສຸກສະຫວັນ ພິມມະວິງ

ຊາດລາວຈະພັດທະນາ ຖ້າຊາວປະຊາຮ່ວມກັນໃຊ້ເງິນກີບ